
Košarkarski klub llirija

Uspešno zaključena sezona
Košarkarski kolektiv iz Zg. Šiške, popularne

»Jame«, je uspešno končal letošnja tekmovanja.
V svojem 28-letnem obstoju so igralci in igralke lli-
rije osvojili številna slovenska prvenstva v vseh
kategorijah. Tudi letošnja sezona je prinesla v
naše vitrine dva pokala slovenskih prvakov. Žen-
ska članska ekipa je osvojila v zelo izenačeni ligi
prvo mesto, s tem pa tudi pravico dotekmovanjav
II. zvezni košarkarki ligi v prihodnji sezoni.

Igralke so s svojo borbenostjo in marljivostjo na
treningih zaslužile ta naslov.

V soboto 12.4.1986 pa so kadeti llirije na final-
nem turnirju v Hali Tivoli, na katerem so sodelo-
vale še ekipe TIME MB, Smelt-Olimpije in Slova-
na, prepričijivo zmagali in postali slovenski prvaki
za leto 1985-86.

Omeniti velja, da je članska moška ekipa osvo-
jila 5. mesto v slovenski ligi, mladinci pa so vice-
prvaki Slovenije.

Žal pa vsi našteti uspehi košarkarjev llirije niso
radostni porok, da bi uspeli rešiti problem neu-
strezne košarkarske dvorane, zgrajene takoj po
osvoboditvi za potrebe Partizana. Vsa dosedanja
prizadevanja uprave kluba, so naletela na gluha
ušesa pri odgovornih v občini, oziroma bližnji šoli

V. Vodnik.
Klub je Imel v mesecu aprilu svojo redno skupš-

čino, kjer je bilo v poročilih predsednika IO in
predsednika strokovnega odbora odločno pove-
dano.da je prav neustrezna dvorana še kako vpii-
vala na doseganje uspehov članske ekipe, saj z
uvrstitvami v višji rang tekmovanja moramo najti
tako dvorano, ki ustreza zahtevam Košarkarske
zveze Jugoslavije. Tu pa smo v najgosteje nase-
Ijenem predelu občine Šiška takorekoč nerazvito
področje.

Novoizvoljeno vodstvo Košarkarskega kluba lli-
rije, ob pomoči sponzorja Pivovaine Union, ter
občinskih in krajevnih organizacij namerava od-
ločno pričeti z akcijo, data del športne Šiške dobi
svojemu delu primerne prostore. Zakaj bi morali
vedno ob uspešno končanih sezonah odstopati
svoja mesta dnjgim prav na račun neizpolnjeva-
nja prostorskih pogojev. Košarkarski kolektiv
upravičeno pričakuje širšo družbeno pomoč ter
možnost delovanja svojih ekip v ustrezni dvorani,
kamor bi jih prišli bodriti krajani bllžnjih blokov in
številni simpatizerji kluba.
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